

Saluton SESanoj !

Sakurfloroj En Kansajo sakurfloroj plenfloras normale en la komenco de aprilo. Kiam guste okazas ceremonio por novaj ĝelernantoj en elementaj lernejoj. Kutime tiam oni fotas klasanaron de la novaj ĝelernantoj kaj poste grupon au individuon sur la fono de la mirinde belaj plenflorantaj sakuroj en la lerneja ĝardeno. Do, gepatroj longe vicatendas sian vicon por foti sian infanon en tiu memorinda tago. "Jen fromaĝo!"

(Sunjo. membro de la kunsido en sabatoj)

3月30日の臨時総会（出席者9名、話し合い1時間）では役員の交替が話し合われました。会長には後藤さんが留任し、広報は白濱が担当することになりました。後藤さんのこれまでのご努力に深謝申し上げます。これからはエスペラントの知職も一般常識も欠けている者が担当するので、会員諸氏には不満が溜まるかもしれません。ご意見をどしどしお寄せくださるようお願い申し上げます。また、この葉書に載せるエスペラントの短文は皆さんが交替で書くことになったのですから、よろしく協力くださるようお願いいたします。テーマは何でもかまいません。

#活動 土曜日の輪読会では少し前から毎回話す練習にも時間を割いています。夫々にテーマを書いた沢山の紙片の中から誰かが1枚を引き、その日はそのテーマで短い話を一人ずつみんなが順に話します。前回のテーマは **letero** でした。出席の方々の経験として東ドイツの方やチェコの方等とのエスペラントの手紙のやりとりなど、興味ある話が聞けました。話す練習もさることながら次はどんな話が聞けるかも楽しみです。

児玉さんはまだ自宅療養中です。励ましの手紙を出されたら如何でしょう。